
Styrelsemöte nr: 1 den 10 april 2024 

Med Harplinge samhällsförening på Biblioteket i Halmstad 
Deltagande: Dan Carlsson, Håkan Ljungberg, Camilla Lindblom, Malin Remkéus, Aneta 
Kwiatkowska, Jenny Evald, Sophia Westman, Sara Kjellson och Emelie Andersson. 

 

1. Öppnande 
Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Dagordning 
Dagordning godkänns 
 

3. Föregående protokoll 
Årsmötet 
Protokoll ska signeras av ordförande och sekreterare samt skrivas ut och lämnas 
till kassör. 
 

4. Ekonomi 
Ekonomisk rapport från kassör. En ansökan om bidrag lämnades in till 
kommunen där 116 000 kr äskades, utfallet blev 97 000. 
Föreningen har i dagsläget 106 000 kr. 
 
Om utlägg görs lämnas dessa kvitton till kassör som sedan betalar ut.  
När det gäller sektioner inom föreningen går det att äska mer medel, exempelvis 
till hundrastgård. Ordförande pratar med Sapna på KLF om budget för 
hundrastgård. 
 
Tidigare har mycket pengar lagts tryckt på material som lämnas i brevlådor. 
Förslag är att begränsa dessa tryck till årsmötet och julhälsningen.  Andra typer 
av möten ska då istället endast annonseras på sociala medier och anslag i byn.  
 

5. Arbetsgrupperna 
Arbetsgruppen för nationaldagen bestämmer möte för uppstart och planering.  
 

6. Lokal demokrati 
Ordförande förklarar innebörden för detta möte. 
Nästa möte är satt till den 23 maj på Najaden där Harplinge samhällsförening 
kommer att representeras av Dan Carlsson, Håkan Ljungberg och Malin 



Remkéus (vilka är ordinarie) samt denna gång även Ageta Kwiatkowska.  
 

7. Styrgruppsmöte 
Har bytt namn och heter nu referensgruppsmöte. 
Nästa möte är satt till den 27 maj på Rådhuset där Harplinge samhällsförening 
representeras av Dan Carlsson, Håkan Ljungberg och Camilla Lindblom. 
 

8. Dialogmöte 
Ordförande förklarar innebörden av detta möte. 
Tankar kring dialogmöte: 
Förslag på innehåll på nästa möte är beredskap och kartläggning av resurser i 
samhället. Dialogmötet ska planeras till hösten. 
 

9. Årsmöte 
Nästa årsmöte är planerat till den 19 mars 2025. 
 

10. Valberedning 
André, Calle och Anja sitter i valberedningen. 
Hur vill vi att valberedningen ska arbeta? Valberedningen ska kontakta de vars 
mandattid håller på att gå ut och fråga om de vill fortsätta. 
 

11. Övriga frågor 
Mötesschema - läggs för hela året (se bilaga 1). 
 
Förslag att förnya layouten på utskick och trycksaker. Behålla loggan men ändra 
snittet men ska fortfarande vara igenkänning. 
Förslag är att hålla en tävling på Instagram för ny slogan. 
 
Centrumplan 
Källsortering ska tas bort och i stället ökas vid Ratichallen. Hushållsnära 
sortering ska öka. Äska pengar för att utöka. 
 
Förslag på konstverk till parken, sätta upp ramar för vad det skulle kunna vara. 
Förslag är att använda sig av lokala hantverkare. Grindstolpar i sten med 
smidesgrindar med noter. Järnvägsspår. 
 
Säsongslager 
Inventering av säsongslager ska ske på Lantmännen måndagen den 6 maj 
kl.18:00. Sekreterare ansvarar för dokumentation. 
Varje sektion ansvara sedan för sin materiel. 
 



Inför nästa möte ska kassören ha gått igenom enkätsvar och redovisa dessa.  
 

12. Nästa möte 
Onsdagen den 15 maj 
 

13. Avslutning 
Mötet avslutas 

  



Bilaga 1 

Vecka Dag Datum 
20 Onsdag 15 maj 
25 Måndag 17 juni 
36 Onsdag 4 september 
40 Torsdag 3 oktober 
45 Tisdag 4 november 
3/2025 Onsdag 15 januari 
7 Tisdag 2 februari 

 


